

Important Information concerning the additional private test

We remind you that the **private test** of Friday, October 28th are organized **without any commitment or responsibility** for the Fédération Internationale de Motocyclisme **nor** for the Championship promoter.

Therefore, the insurance coverage provided with your FIM World Championship License (and if applicable, your Continental and / or International FIM license) **does NOT cover you for these private tests.**

1) Please contact your National Federation, to check if you are covered for private tests/"track days", if not,

2) You can acquire via the FMP, the special licence "One day Licence"

More info : geral@fmp.pt

Information importante

Nous vous rappelons que les **essai privé additionnel** du vendredi 28 Octobre sont organisés **sans engagement ni responsabilité** pour la Fédération Internationale de Motocyclisme **ni** pour le Promoteur du Championnat.

Par conséquent, la couverture d'assurance fournie avec votre Licence Championnat du Monde FIM (et si applicable, votre licence Continentale et/ou Internationale FIM) **ne vous couvre PAS pour ces essais privés.**

1) Veuillez contacter votre Fédération Nationale, afin de vérifier que vous êtes assurés pour des essais privés "track days", si ce n'est pas le cas,

2) Vous pouvez acquérir auprès de la FMP une licence « One day Licence »

Plus d'information : geral@fmp.pt

PROVISIONAL SCHEDULE / HORAIRES PREVISIONNELS
TESTING SESSION BY CATEGORIES / ESSAIS PRIVES PAR CATEGORIES

Friday October 28th / Vendredi 28 Octobre

- 12.00 / 12.45 : **SIDECARS**

OPENING OF THE REGISTRATIONS :

Friday 28.10.2022 FROM 10:00 am

Module Sportif secretariat with 2022 Licence Rider

OUVERTURE DES INSCRIPTIONS :

Vendredi 28.10.2022 a 10H00

au secrétariat du Module Sportif avec Licence Pilote 2022

100 €

Payment in cash at Race Control's Office on Floor 1

Paiement en espèces au bureau de la direction de course au 1er étage